
PROTOKÓŁ Nr 0012.1.2.2013 
z posiedzenia  Komisji Skarbu  

w dniu 26 lutego 2013r.  
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 14.30 – 16.30 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie                   
z załączonymi listami obecności.   
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawozdanie Komisji Skarbu za 2012r. 
4. Sprawy bieżące: 

 
• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Jastrzębie-Zdrój na lata 2013 – 2041, 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta        
Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok, 

• Projekt uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli,  
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej            
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013,  
 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla Mieszkańców 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013”,  
 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Śląskiemu,  
 

• Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 
przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości,  
 

•  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowych zasad dla opracowania programu z 
zakresu polityki społecznej „Aktywni 60+”,  
 

• Wniosek o umorzenie należności głównej i odsetkowej przedłożony przez Miejski 
Zarząd Nieruchomości,  

• Wniosek o umorzenie należności głównej i odsetkowej przedłożony przez Miejski 
Zarząd Nieruchomości,  

• Pismo Dyrektora  Zespołu Szkół nr 6 w sprawie kontroli zaleceń wydanych przez 
Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Wodzisławiu Śląskim,  



• Pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 w sprawie wyrażenia zgody na powołanie 
oddziału sportowego w klasie pierwszej gimnazjum. 

5. Wolne głosy i wnioski. 
 

6. Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach : 
- 27 listopada 2012r., 
- 18 grudnia 2012r. 
 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 
Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Skarbu Łukasz Kasza otworzył posiedzenie. Powitał zaproszonych 
na posiedzenie gości oraz członków Komisji.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, który Komisja przyjęła 
jednogłośnie. 
 
Ad.3. 
Sprawozdanie Komisji Skarbu za 2012r. 
 
Przewodniczący odczytał Sprawozdanie z posiedzenia Komisji Skarbu za 2012r.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie Sprawozdanie. Stanowisko przyjęto głosami: 
za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
 
Ad. 4.  
Sprawy bieżące: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na lata 2013 – 2041, 

Dariusz Holesz – Skarbnik Miasta 
 

W związku ze zmianami wynikającymi z projektu uchwały Rady Miasta w sprawie 
zmiany budżetu Miasta na 2013 rok przygotowanej na sesję lutową zachodzi konieczność 
aktualizacji informacji zawartych w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na lata 2013 –2041. Wobec powyższego wprowadza się następujące zmiany: 
1.     W załączniku nr 1 „Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata 

2013-2041, w tym prognoza kwoty długu i relacja wynikająca z art. 243 ustawy o 
finansach publicznych”  wprowadzić wartości liczbowe wynikające  z projektu uchwały 
Rady Miasta w sprawie zmiany budżetu Miasta na 2013 rok przygotowanej na sesję 
lutową   Rady Miasta.  

2.     W  załączniku nr 2 „Objaśnienia przyjętych wartości w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na lata  2013-2041, w tym w prognozie kwoty 
długu oraz relacji wynikającej z art. 243 ustawy o finansach publicznych” 
zaktualizować informacje, głównie w zakresie wyniku finansowego oraz przychodów i 
rozchodów.     

3.     W załączniku nr 4 ”Zestawienie przedsięwzięć wieloletnich dotyczących zadań 
związanych z programami finansowanymi z udziałem środków, o których mowa w art. 



5 ust. 1 pkt. 2 i 3 ustawy o finansach publicznych” proponuje się zmienić punkt I.6  w 
bieżącym  przedsięwzięciu pn. „Dajmy dzieciom skrzydła –indywidualizacja procesu 
nauczania i wychowania w klasach I-III szkół podstawowych w Jastrzębiu-Zdroju”,  
zwiększyć  w 2013 roku limit wydatków planowanych do poniesienia ze środków 
pochodzących z funduszy Unii Europejskiej  o kwotę 599 314 zł, zwiększyć  limit 
wydatków planowanych do poniesienia ze środków stanowiących dotację z budżetu 
państwa o kwotę 105 760 zł oraz ustalić limit wydatków  planowanych do poniesienia 
ze środków własnych Miasta o kwotę 50 zł. Wobec powyższego „Łączne nakłady 
finansowe”  w zakresie wydatków bieżących na to przedsięwzięcie  kształtować będą 
się w wysokości 1 274 717 zł, a limit  zobowiązań wyniesie 689 981 zł. Powyższa 
zmiana spowodowana jest koniecznością zwiększenia  planowanych kwot wydatków 
na 2013 rok  o niewykorzystaną część wydatków  z  2012 roku, co ma na celu 
maksymalne  wykorzystanie przyznanego dofinansowania i optymalną realizację 
zadań oraz celów wynikających z założeń projektu.   

 
Andrzej Kinasiewicz 
Kiedy będzie zrealizowany zakup  systemu do głosowania? 
 
Skarbnik Miasta 
Kwota sugeruje postępowanie z wolnej ręki, tak więc być może nowy system będzie już 
na Sesję marcową.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XV.191.2012 Rady Miasta        
Jastrzębie-Zdrój z dnia 20 grudnia 2012 roku w sprawie budżetu Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2013 rok, 

 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –6, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli,  

 

Franciszek Piksa 

Uchwała każdego roku jest przyjmowana przez Radę Miasta, po konsultacjach 
przeprowadzonych ze związkami zawodowymi. W obecnym roku wykreślono takie 
kierunki jak: chemia, fizyka, matematyka, muzyka- ze względu na brak zainteresowania. 
Dopisano kierunki takie jak: muzykoterapia, reklama, arteterapia, wiedza o kulturze, 
ekonomia i przedsiębiorczość. Kwota do 1000zł w zależności od ilości chętnych.  

 

Łukasz Kasza 

Kwota na szkolenia jest na dwóch poziomach: na poziomie miasta i na poziomie szkół? 

W szkołach jest także pula pieniędzy na szkolenia? 

 

Franciszek Piksa 



Dofinansowanie przyjmowane jest przez miasto, w szkołach są małe środki, nie takiego 
rzędu.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 

• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej            
i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013,  

 

     Franciszek Piksa  

Środki finansowe na zdania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej – ogółem  
Przyznanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej  45 000 

Finansowanie kosztów szkolenia i przekwalifikowania zawodowego osób 
niepełnosprawnych 16 000. Dokonanie zwrotu kosztów wyposażenia stanowiska pracy 
osoby niepełnosprawnej  45 000.Finansowanie wydatków na instrumenty lub usługi 
rynku pracy określone w ustawie o promocji w odniesieniu do osób 
niepełnosprawnych zarejestrowanych jako poszukujące pracy nie pozostające 
 w zatrudnieniu 54 000. Dofinansowanie kosztów tworzenia i działania WTZ  887 760 

Dofinansowanie uczestnictwa osób niepełnosprawnych i ich opiekunów w turnusach 
rehabilitacyjnych70 000. Dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych,                    
w komunikowaniu się, technicznych, w związku z indywidualnymi potrzebami osób 
niepełnosprawnych 157 486.Dofinansowanie zaopatrzenia w sprzęt rehabilitacyjny, 
przedmioty ortopedyczne przyznawane osobom niepełnosprawnym na podstawie 
odrębnych przepisów 70 000.Dofinansowanie sportu, kultury, rekreacji i turystyki 
osób niepełnosprawnych  46 000. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Zdrowotnego dla Mieszkańców 
Miasta Jastrzębie-Zdrój na rok 2013”,  

 

Halina Humeniuk – Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej przedstawiła 
program zdrowotny dla mieszkańców Miasta Jastrzębie-Zdrój. Program stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
Z ubolewaniem po raz kolejny stwierdzam, że od kilku lat nie ma profilaktyki badania 
raka prostaty. Profilaktyka mogłaby znacznie wcześniej wychwycić sytuacje, aby nie było 
potrzeby inwazyjnego zmierzenia się z tym problemem. Leczenie, które przeprowadzane 
jest przez lekarzy z Niemiec kosztuje 7 tys. euro. Wiem, że niełatwo jest znaleźć lekarza, 
ale trzeba znaleźć sposób aby ich zachęcić, tak jak to się dzieje w innych samorządach, 
które realizują profilaktyczne badania w tym kierunku. Proszę w imieniu mężczyzn                   
z naszego miasta, aby badania profilaktyczne raka prostaty wprowadzić do projektu.  



 
Halina Humeniuk 
Nie ma chętnego do realizacji tego programu, występowaliśmy do wszystkich 
podmiotów, ale nasza prośba nie spotkała się z zainteresowaniem.  
 
Andrzej Kinasiewicz 
Winniśmy wydać środki na profilaktykę, a nie na wątpliwe leczenie skutków. 
 
Halina Humeniuk 
Znam przykład dwóch bardzo dobrych leków na leczenie czerniaka, które są  w naszym 
kraju zarejestrowane, ale nie są refundowane. Komentarza nie trzeba dodawać.  
 
Jerzy Lis 
Raka prostaty można wykryć również poprzez inne badania. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Tak, ale wpisanie tego programu w program profilaktyczny zachęca mieszkańców 
naszego miasta do badania się.  
 
Franciszek Piksa 
Każdego roku po konkursach przyjeżdża telewizja i dajemy relację z odbytych konkursów 
i zawsze mówimy o tym, że nie ma chętnych NZOZ-ów do przeprowadzenia pod kątem 
profilaktyki raka prostaty.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 

• Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu Śląskiemu,  

 

Halina Humeniuk  

Wojewódzki Szpital Chorób Płuc im. dr. A. Pawelca w Wodzisławiu Śląskim zwrócił się                  
z prośbą o pomoc w sfinansowaniu zakupu sprzętu medycznego tj.: bronchofiberoskopu. 
Prośba argumentowana jest min. faktem, iż znaczny odsetek pacjentów leczonych w w/w 
placówce medycznej stanowią mieszkańcy miasta Jastrzębie-Zdrój. Miasto może udzielić 
pomocy rzeczowej poprzez organizację przetargu, zakupu sprzętu i przekazania do 
szpitala.  

 

Alina Chojecka 

Na zasadzie użyczenia? 

 

Halina Humeniuk 

Przekazania, duży odsetek naszego miasta korzysta z usług szpitala, a jak wynika                     
z programu zdrowotnego, duża ilość mieszkańców miasta choruje na choroby płuc. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 



• Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów dodatkowych usług świadczonych 
przez gminę w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości,  

 

Marian Janecki- Prezydent Miasta 

Opinia prawna wyraża stanowisko Prezydenta w stosunku do projektu, konieczność 
opiniowania wynika ze statutu. Jesteśmy na etapie przygotowania specyfikacji, czekamy 
na opublikowanie regulaminu utrzymania czystości, prosiłem Nadzór Prawny                    
o opublikowanie go, gdyż brakuje nam czasu. Na podstawie dotychczasowych przepisów, 
które jeszcze obowiązują, wpisanie do regulaminu usług dodatkowych, było niezgodne                 
z prawem. Wiemy, iż w styczniu Sejm przyjął szereg poprawek zgłoszonych przez Senat, 
wiemy, iż podpisał to Prezydent. Przepis wchodzi w życie od 5 marca, więc od tego 
terminu możemy dokonać szeregu zmian dotyczących tego, co jest nowe. Sejm podjął 
decyzję, która moim zdaniem jest w pewnym stopniu jest decyzją polityczną, gdyż 
szereg rozwiązań ze względów proceduralnych i organizacyjnych są niemożliwe                     
do zrealizowania. Podział na rejony i sektory, zróżnicowanie stawek- patrząc z punktu 
widzenia procedury, to braknie czasu. Samorządy, które wcześniej ogłosiły procedury 
przetargowe, są zaskarżane do Urzędu Zamówień Publicznych. Myśmy wyszli z założenia, 
że „usługi dodatkowe” w postaci projektu uchwały będą przedstawione po wejściu w 
życie przepisów tj. po 5 marca br.  

 

Alina Chojecka 

Jakie są różnice między projektem zgłoszonym przez radnych, a waszym projektem ? 

 

Marian Janecki 

W cenie uchwalonej przez nas stawki ma być wpisana cena za usługę dodatkową, my 
mówimy nie, gdyż ustawodawca mówi, iż musi to być odrębna uchwała. Wnioskodawcy 
sugerują, że były wyliczone te stawki, one razem dawały 10, 25zł ale myśmy odjęli,                   
co dało 9,13zł. A my daliśmy 9zł.  

 

Franciszek Piksa 

Na podstawie art. 6 R nie można kosztów usług dodatkowych łączyć ze stawką za wywóz 
odpadów, a tak jest napisane w tym projekcie uchwały. Również podatek VAT się nie 
zgadza, tym bardziej ustawodawca nie określa szczegółowo, jakie usługi powinny być 
dodatkowo, natomiast § 5 ustawy mówi wyraźnie, że za pojemniki jest odpowiedzialny 
właściciel. 

 

Jerzy Lis 

Z art. 6 R ust. 2a wynika, iż gmina może pokryć koszty wyposażenia nieruchomości                   
w pojemniki lub worki oraz koszty utrzymania w odpowiednim stanie sanitarnym, 
porządkowym i technicznym.  

 

Marian Janecki 



Przepis ten nie wszedł jeszcze w życie, na dzień dzisiejszy nie obowiązuje.  Niektóre 
osoby nie chcą tego pojemnika, i nie chcą być obciążane opłatą. My chcemy zrobić tak, 
że wszyscy płacimy jedną opłatę z tytułu tego, że płacimy odbiór, natomiast dodatkowa 
usługa będzie na wniosek. W tej materii żeby zdążyć na czas tj. na 1 lipca, z 
praktycznego punktu widzenia, trudnym do zrealizowania będzie wprowadzenie 
rozwiązań przyjętych przez Sejm. Uważam, ze jest to praktycznie niemożliwe.  

 

Andrzej Kinasiewicz 

1 lipca mamy być przygotowani do realizacji tego zadania, a w tej chwili przygotowani 
nie jesteśmy, jak większość samorządów w naszym kraju. Jeśli chodzi o pojemniki, to 
rozumiemy, że musimy to rozgraniczać, mieszkańcy prywatnych gospodarstw nabyli już 
pojemniki i sami o nie dbają, mieszkańcy wielorodzinnych budynków zawierały umowę                
z firmą. Obsługująca mój blok firma Eko ma inne pojemniki, niż obsługująca Spółdzielnię 
Nowa. Musi to być rozwiązane w taki sposób aby te pojemniki były na wyposażeniu 
firmy, a nie mieszkańca, my jesteśmy właścicielami w jakiejś cząstce, a kontakt z 
pojemnikiem jest ograniczony, większy kontakt ma firma, która winna wykonywać 
czynności sanitarne tuż po opróżnieniu pojemnika. Dlatego ta uchwała jest konieczna, a 
nowelizacja ustawy troszkę naprawia błąd poprzedniej ustawy. Nie wyobrażam sobie 
sposobu jak różnicować stawki jeśli chodzi o liczbę mieszkańców lub ich poziom 
zamożności. W innych stałych opłatach stałych nie ma takiego podziału w zależności od 
dochodu.  

 

Marian Janecki 

Gdyby termin wprowadzenia tego w życiu był na 1 stycznia 2014, to bylibyśmy w stanie 
to przeprowadzić, aktualnie po prostu nie ma czasu na to. Mieszkańcy  zakupili 
pojemniki, a następnie przyjdzie firma na przykład dwa lata. Czy nie lepiej kupić 
pojemniki i być ich właścicielem.  

 

Beata  Olszok   

Należy zakupić pojemniki uniwersalne. 

 

Alina Chojecka 

W jakim terminie państwo planujecie ogłoszenie przetargu? 

 

Marian Janecki 

Myślę, że będzie to ok. 10-15 marca br. Osobne przetargi są na druki deklaracji, ulotki. 

Jest wiele nieścisłości. Jak to ma fizycznie wyglądać, w tych 9 zł. będzie i pojemnik,                 
i jego konserwacja? W uzasadnieniu piszecie, że właściciel pojemnika z usług takich nie 
będzie korzystać. Czyli na przykład ja, który nie chce korzystać będzie płacił 9 zł, jak 
również inna osoba, która nie ma pojemnika – też 9zł. 

 

Alina Chojecka 



Mam pytanie do dyrektora Miejskiego Zarządu Nieruchomości, jeśli spłonie kontener, do 
którego nosimy śmieci, to kogo Pani finansowo obciąży? 

 

Beata Olszok 

Wg tego zapisu wszystkich,  na ten moment nie było tej odpowiedzialności, tym bardziej, 
ze nie jest tak, że każda nieruchomość będzie wyposażona bo będą takie sytuacje, że 
kilka nieruchomości będzie przypisane do jednego pojemnika.  

 

Franciszek Piksa 

Ja jestem właścicielem nieruchomości, jestem administratorem 6 osób, wiec za 
ewentualne spalenie pojemnika zapłacę. Spółdzielnia jest administratorem i ma np. 1000 
osób, i ona zapłaci, jako administrator.  

 

Dariusz Holesz 

Była półgodzinna dyskusja merytoryczna, a problem prawny nadal jest.  

Komisja zaopiniowała negatywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –1, przeciw –2, wstrzymujących się –2. 
 

•  Projekt uchwały w sprawie przyjęcia ramowych zasad dla opracowania programu z 
zakresu polityki społecznej „Aktywni 60+”,  

 

Andrzej Kinasiewicz 

Kolejny projekt uchwały, który wpisuje się w koncepcję pochylenia się nad grupami 
społecznymi w mieście tj. seniorów. Uchwała ma być sygnałem władz miasta w kierunku 
mieszkańców, że nie są wykluczeni, i po latach pracy w tym mieście mieli możliwość 
wyjścia z domów i korzystanie z dóbr kultury i sportu miasta. Ponadto miasto winno dać 
przykład dla wielu instytucji także prywatnych na przykład kawiarnie, restauracje, 
przychodnie i inne aby wskazać problemy coraz liczniejszej grupy ludzi w wieku 
senioralnym 

 

Jerzy Lis 

Kto rozlicza rodziny, korzystające z programu Rodzina 3+, pod względem rozliczenia się 
z Urzędem Skarbowym. 

 

Andrzej Kinasiewicz 

Minister  Finansów wyraźnie wypowiedział się, że z tego nie trzeba się rozliczać.  

 

Franciszek Piksa 



Uchwała Rodzina 3+  to realizacja polityki prorodzinna, natomiast 60+ nie wpisuje się 
w politykę prorodzinną.  

 

Andrzej Kinasiewicz 

Wpisuje się bardzo wyraźnie, są ludzie w wieku senioralnym, którzy mają ulgi 
przejazdowe i inne, tylko w naszym mieście. 

 

Alina Chojecka 

Pomysł jest bardzo dobry, ukierunkowany na osoby uboższe. Jest to jednak sprawa 
związana z wydatkami miasta, nie było takiego zadania w projekcie budżetu na 2013 
rok, w związku tym chcę zapytać Skarbnika miasta jakiego rzędu środki to będą? 

 

 

Dariusz Holesz 

W związku z tym projektem zmniejszą się dochody do budżetu, wyjaśnienia Ministra 
Finansów nie są wiążące. 

 

Marian Janecki 

Rzeczpospolita pisała, że zwrócono się do Urzędu Skarbowego w Warszawie,                           
z zapytaniem o interpretację prawną. Stanowisko było takie, że trzeba to wykazać jako 
dochód i wykazać do Urzędu Skarbowego. Powinno się to uporządkować na szczeblu 
centralnym, jest to bardzo trudne do określenia, jaka był ten przychód, który trzeba 
wykazać. Wypowiedź Ministra Finansów nie jest wiążąca, ważna dla nas jest interpretacja 
Urzędu Skarbowego.  

 

Andrzej Kinasiewicz 

Czyli nie róbmy nic dla mieszkańców, bo mamy problem z rozliczeniem PIT-ów… 
 

Marian Janecki 

Dlaczego określamy granicę na 60 lat, a nie 70? 

 

Andrzej Kinasiewicz 

Prawo międzynarodowe mówi, że wiek senioralny zaczyna się od 60 lat.  

 

Marian Janecki 

Miasto finansuje formę aktywizacji ludzi poprzez Uniwersytet Trzeciego Wieku, tam 
środki idą na grupę ludzi.  



 

Andrzej Kinasiewicz 

W tej chwili nie ma miejsc, trzeba czekać na miejsce.  

 

Marian Janecki 

Piszemy, że programem można objąć wszystkie osoby po 60 roku życia, również spoza 
terenu naszego miasta. 

 

Andrzej Kinasiewicz 

Można ośmieszyć każdy pomysł, tak to odbieram. Gdy był program Rodzina 3+ to nikt 
się nie zastanawiał, z jakim dochodem są tam osoby. Tutaj jest kryterium wieku i żadne 
inne. Nie ośmieszajmy inicjatyw.  

 

Marian Janecki 

Jeśli chodzi o program Rodzina 3+ to wynika z programu prorodzinnego, mamy bardzo 
mały przyrost naturalny. Występuje problem braku dzietności w naszym kraju. Nie ma 
żadnej polityki prorodzinnej w tym kraju, obecnie Parlament zajmuje się związkami 
partnerskimi. 

 

Alina Chojecka 

Skoro są wątpliwości natury prawnej, można wystąpić o opinię do Urzędu Skarbowego 
lub Izby Skarbowej,  w oparciu o którą będzie można podjąć decyzję, gdyż wypowiedź 
Ministra nie jest dla nas wiążąca. Uchwała skutkuje zmniejszonymi środkami do 
budżetu… 

 

Andrzej Kinasiewicz 

Niekoniecznie, gdyż może zwiększyć się ilość osób korzystających np. z seansów 
filmowych. Jest wiele samorządów, które już takie uchwały realizują i nie ma tam takich 
problemów, które staracie się państwo wyszukiwać. Tak jest realizowane                            
w Częstochowie, Sosnowcu i innych miastach, dlaczego nie ma tego w naszym mieście.  

 

Dariusz Holesz 

Propozycja pani Radnej jest bardzo dobra, możemy zwrócić się do Izby Skarbowej na 
postawie projektu tej uchwały, wówczas będziemy mieć czystą sytuację.  

 

Damian Gałuszka 



Znam przykład takiego działania, stacja kontroli pojazdów, na której pracuję, bierze 
udział w „Akcji znicz” mającej na cele sprawdzenie samochodów i regulację świateł dla 
Policji. Urząd Skarbowy stwierdził, że musimy od usługi odprowadzić VAT. 

 

Beata Olszok 

Jest wiele nonsensów w ustawodawstwie podatkowym, dlatego sprawę należy sprawdzić.  

 

Alina Chojecka  

Może należy rozpocząć np. od możliwości skorzystania z tańszego biletu do kina, nie 
musimy iść na tak szeroką skalę.  

 

Andrzej Kinasiewicz 

Z dochodami bywa różnie, podział finansowy może doprowadzić nas do złych wyników, 
okażcie państwo trochę otwartości. Jest to uchwała intencyjna, w oparciu o którą 
Prezydent opracuje przepis wykonawczy, zgodny z opinią Izby Skarbowej.  

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko 
przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 

 

• Wniosek o umorzenie należności głównej i odsetkowej przedłożony przez Miejski 
Zarząd Nieruchomości,  

Beata Olszok 
Osoba zmarła, nie pozostawiła żadnych spadkobierców. Dłużnik otrzymał mieszkanie po 
matce, okresowo opłacał czynsz. Zaległość czynszowa 16 100zł odsetki 4900zł.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek. 

 

• Wniosek o umorzenie należności głównej i odsetkowej przedłożony przez Miejski 
Zarząd Nieruchomości,  

Beata Olszok 
Osoba zmarła, była osobą rozwiedzioną, spadkobiercy zrzekli się spadku, prowadziliśmy 
sądowe postępowanie nabycia spadku. Wycofaliśmy postępowania gdyż zachodziła 
obawa, iż miasto będzie głównym spadkobiercom.  

Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek. 

 

• Pismo Dyrektora  Zespołu Szkół nr 6 w sprawie kontroli zaleceń wydanych przez 
Państwowy Powiatowy Inspektorat Sanitarny w Wodzisławiu Śląskim,  

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  



Franciszek Piksa 
Wystosowaliśmy pismo do dyrektora, jakie byłyby koszty doraźnego remontu.                     
W budżecie nie mamy środków na remont generalny, remont bieżący można będzie 
przeprowadzić.  

Alina Chojecka 
Biorąc pod uwagę taki duży procent dzieci z wadami postawy, zasadnym byłoby wreszcie 
tym tematem się zająć.  

 

Andrzej Kinasiewicz 
Trzeba podjąć decyzję w sprawie tego basenu, do jakiej kwoty będziemy robić doraźne 
remonty, być może basen będzie poddany kapitalnemu remontowi.  

Marian Janecki 
My zorientujemy się w zakresie rzeczowym tych remontów, czekamy na informację.  

• Pismo Dyrektora Zespołu Szkół nr 3 w sprawie wyrażenia zgody na powołanie 
oddziału sportowego w klasie pierwszej gimnazjum. 

Komisja zapoznała się z treścią pisma.  

Łukasz Kasza  
Na posiedzeniu Komisji Edukacji dyrektor szkoły przedstawiała argumenty 
przemawiające za utworzeniem tej klasy, między innymi nowatorstwo i promocja miasta. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Pani dyrektor powiedziała, że koszty są tylko na 4 miesiące, jest to ok. 7 tys. złotych, nie 
podała innych kosztów. Brakuje mi informacji, czy jest rozeznanie w zainteresowaniu 
wśród dzieci, kto będzie wyposażał dzieci w sprzęt, czy rodzice mają taką świadomość.    
 
Franciszek Piksa 
Klasy sportowe powstają, na przykład klasa pływacka w SP-10, miały już jakieś 
osiągnięcia. W tej sytuacji nie ma nic, dotąd żadnych działań w tym kierunku.  
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
Andrzej Kinasiewicz 
Zgłaszam wniosek na Sesję Rady, aby przełożyć termin Sesji Rady Miasta z dnia 28 
marca br. na wtorek 26 marca br. ze względu na Triduum Paschalne.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek. 

 

Alina Chojecka 

Mam prośbę abyśmy na następne posiedzenie otrzymali informację, jak wygląda 
program Rodzina 3+.  

 

Krzysztof Baradziej – Zastępca Prezydenta Miasta 

Mam informację na ten temat. Miasto wydało 1740 kart, nie prowadzimy ewidencji kto                 
z czego skorzystał, gdyż nie znaliśmy rozbieżności w interpretacjach podatkowych.  



 
Jerzy Lis 
Kieruję pytanie do pani dyrektor MZN- jaka jest odpowiedź na pismo pana ***? 
 
Beata Olszok 
Pani  *** była u mnie, omówiłyśmy tryb postępowania, bardzo się dziwię, że to pismo 
zostało puszczone. Jest serwisant, jest ustawiany piec i problem jest rozwiązywany.  
 
 
Ad.6. 
Zatwierdzenie protokołów z posiedzeń Komisji w dniach : 
 

- 27 listopada 2012r., 
 

Komisja zatwierdziła protokół.  

 
- 18 grudnia 2012r. 

 

Komisja zatwierdziła protokół.  

 
Ad.7. 
Zakończenie posiedzenia.  
 
Łukasz Kasza  

Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady komisji.  
 
 
 
Protokołowała     
Agnieszka Bąk 

          Przewodniczący   
Komisji Skarbu 

 
 Łukasz Kasza  

 


